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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 17. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-136: 

V sredstvih javnega obveščanja je bilo objavljeno, da je direktor ZKŠTM sklenil pogodbo z 

italijanskim proizvajalcem zasneževalne opreme. Glede na to, da je ustanovitelj zavoda 

občina, me zanima, kje sklep občinskega sveta o poroštvu za zadolžitev (baje gre za višino 

4000 tisoč evrov). Vprašujem, kdaj, kje in kaj je o tem odločal svet zavoda. V imenu 

občinskega sveta zahtevam obrazložitev in potek sklepanja te pogodbe.  

 

Odgovor direktorja ZKŠTM:  

V medijih je bilo vse preveč posplošeno. Medijem sem nameravano investicijo predstavil 

po potrjenem DIIP-u, ki ga je svet zavoda potrdil na svoji 12. seji dne 20. 9. 2016. Povedal 

sem, da je vrednost investicije ocenjena na 400.000 EUR in da se bomo projekta lotili v 

fazah oz. sklopih, saj trenutno nimamo zagotovljenih sredstev za celotno investicijo. 

Trenutno izvajamo nujna investicijsko vzdrževalna dela na objektu. Tisto, kar se je omenilo 

kot pogodbo, je, da smo s podjetjem Furlani d. o. o., ki je generalni zastopnik podjetja 

DamacLenko, podpisali pogodbo o brezplačnem najemu opreme za testiranje v letošnji 

smučarski sezoni. V primeru, da se bo izkazalo, da bo oprema upravičila naša pričakovanja, 

bomo spomladi pričeli s potrebnimi aktivnostmi za izvedbo postopka nabave takšne 

opreme, ki predstavlja prvi sklop. Drugi sklop projekta pa je izgradnja večnamenskega 

objekta na Poseki in ureditev okolice objekta. Tukaj še čakamo na rezultate razpisov, na 

katere smo se in se še bomo prijavili. Zavod bo v skladu z 34. členom odloka o ustanovitvi 

našega zavoda predhodno pridobil pisno soglasje ustanovitelja, v kolikor se bo pokazalo, 

da bo ta naložba povzročila finančne ali druge obveznosti zanj. Vsi dokumenti in potek 

dogodkov so pri nas v pisarni in jih lahko pridete osebno pogledat. 

 

 

 

Suzana Vodnjov 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-137: 

V zvezi z ustanovitvijo javnega podjetja Ravne pospešeno potrjujete in sprejemate 

dokumente. Skrbijo me zaposleni na JKP Log, ki so po večini iz nižjih socialnih struktur in 

po govoricah sodeč jih bo okoli 40 pristalo na zavodu za zaposlovanje. Prosim, da do 

naslednje seje predstavite načrt reševanja statusa delavcev JKP Log. 

 

Odgovor: 
 

Občina Ravne na Koroškem je JKP Log d.o.o. takoj po ustanovitvi javnega podjetja 

obvestila o  nameri glede pričetka opravljanja dejavnosti gospodarskih javnih služb s 1. 1. 

2017. Podjetju JKP Log smo posredovali predlog najema oziroma odkupa viška opreme ter 

predlog za prevzem delavcev na JKP Ravne d.o.o. Predstavniki JKP Log so sindikatu 

delavcev v skladu z določbami Zakona o delovnih razmerjih predložili obvestilo o prenosu 

desetih delavcev s 1. 1. 2017 za opravljanje gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo 

ter odvajanje in čiščenje odpadnih in padavinskih voda.  
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V nadaljevanju, predvidoma s 1. 4. 2017, bo JKP Ravne d.o.o. pričelo z opravljanjem 

vzdrževanja javnih površin in s tem datumom bomo prevzeli še nadaljnje število delavcev.  

Občine Ravne na Koroškem bo v okviru dejavnosti JKP Ravne d.o.o. prevzela sorazmerno 

število delavcev sedaj zaposlenih na JKP Log d.o.o., pri čemer apeliramo na preostale tri 

občine, da bodo tudi one ravnale enako. Celovit načrt reševanja presežnih delavcev pa bo 

moralo sprejeti podjetje JKP Log s pomočjo vseh štirih občin ustanoviteljic.  

  

 

Vprašanje-pobuda 14/18-138: 

Kot predsednica Društva za zaščito živali Koroške apeliram na župana, podžupana in 

strokovne službe občine, da pri pripravi proračuna za leto 2017 upoštevajo, da društvo 

proti mučenju živali že več lot desetletje opravlja zakonske naloge občine in da način, da 

prostovoljci v večini prevzemamo finančne bremena za zaščito zapuščenih živali, v letu 

2017 ne bo več vzdržalo. 

 

Odgovor:  

Pobudo bomo, v kolikor bo možno, upoštevali pri pripravi proračuna za leto 2017.  

 

 

 

Marjan Rupreht 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-139: 

Predlagam, da bi dali ob koše v parku še kakšne rokavice, morda podobne, kot so na 

bencinskih črpalkah. 

 

Odgovor:  

Pobudo bomo upoštevali in rokavice glede na zdajšnji zimski čas poskusno namestili 

spomladi. Glede na odziv oz. stanje v parku se bodo nato rokavice  redno nameščale ali 

pa odstranile.  

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-140: 

Mestno jedro Raven nekako »nima duše«. Ali bo realizirana ideja o postavitvi fontan na 

trgu, pri Ocepku in Lečniku, kar bi popestrilo naš trg? 

 

Odgovor:  

Pri Lečniku je bil predviden pitnik, na stičišču Partizanske poti in Trga svobode pa fontana. 

Za oboje je izvedena vsa potrebna instalacija. Pitnik lahko postavimo predvidoma že v letu 

2017, za lokacijo fontane pa smo med drugimi ponudili lokacijo umetnikom v okviru 

simpozija Forma viva Ravne 2014, vendar se na žalost nobeden ni odločil zanjo. Glede na 

to, da gre za izpostavljeno in frekventno lokacijo v našem mestu, bi se fontana lahko 

postavila ob naslednjem primernem dogodku,  npr. v okviru obeležitve 400 obletnice 

železarstva v Mežiški dolini. 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-141: 

Stara ulica je večno zaparkirana, tako da intervencijska vozila v primeru potrebe nimajo 

dovoza. Zadevo je treba nekako rešiti. 

 

Odgovor: Na problem smo opozorili redarja, ki bo,  upamo, s svojo pogostejšo prisotnostjo 

izboljšal stanje.   
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Vprašanje-pobuda 14/18-142: 

Prosim za podatke o gibanju števila turistov v občini Ravne v zadnjih petih letih – pregled 

naj pokaže tudi število nočitev, višino pobrane turistične takse … Tako bomo lahko ocenili 

učinke izvedenih projektov, vezanih na razvoj turizma v občini. 

 

Odgovor:  

ŠTEVILO NOČITEV, TURISTIČNA TAKSA 
PO LETIH V OBČINI RAVNE NA KOROŠKEM – ZADNJE PETLETNO OBDOBJE 
 

LETO NOČITVE TAKSA 
   

2011 3.370 1.263 

2012 5.276 1.589 

2013 5.598 2.346 

2014 6.130 2.131 

2015 7.246 2.606 

I-IX 2016 4.928 3.291 
   

SKUPAJ 32.548 13.266 

 
Vir: podatki ponudnikov nočitvenih zmogljivosti, podatki računovodstva Občine Ravne na Koroškem 
 

 

 

Barbara Gašper 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-143: 

Odbor za proračun in finance predlaga, da se oporni zidovi pred mestno hišo in morda tudi 

širše v mestnem jedru uredijo s stenskimi skulpturami iz železa oz. kovine. Na tak način 

bi v sodelovanju s Srednjo šolo Ravne te zidove popestrili.  

 

Odgovor:  

Pobuda je bila posredovana Srednji šoli Ravne. Glede na to, da imamo po mestu večje 

število skulptur forme vive, bi ustrezne lokacije za stenske skulpture določila posebna 

komisija.  

 

 

 

Igor Oder 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-144: 

Kaj se dogaja z vrtcem Marjetka? Ali je objekt zopet na prodaj? Zakaj se je občina Ravne 

razšla s prejšnjim najemnikom? Po mojih informacijah je bilo to zaradi poskusa zvišanja 

najemnine oz. nezmožnosti dogovora. 

 

Odgovor:  

Objekt  bivšega vrtca Marjetka zaenkrat ni naprodaj. Trenutno preverjamo možnost 

rekonstrukcije objekta v večstanovanjski objekt. S projektom bi lahko po potrditvi na 

občinskem svetu kandidirali na razpis Stanovanjskega sklada RS. Prvotni načrt rušitve 

objekta in nato izgradnje novega večstanovanjskega objekta je padel v vodo, saj smo s 

strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine prejeli obvestilo, da je objekt v postopku vpisa 

v register kulturne dediščine. Ob  raziskovanju objekta so namreč ugotovili, da gre pri 
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konstrukciji temeljev za ostanke dvorca Guštanj iz 13. ali 14. stoletja. Preverjamo možnost 

rekonstrukcije objekta pod pogoji spomeniškega varstva in posledično uspešnost prijave 

takega projekta na razpis sklada.  

 

Sprememba najemne pogodbe z najemnikom vrtca v letu 2011 je bila potrebna zaradi 

sprejema Stanovanjskega programa Občine Ravne na Koroškem na občinskem svetu, v 

katerem je določeno, da znaša najem poslovnih prostorov 5,11 €/m2, najemnik pa je 

plačeval 1, 86 €/m2. Prvotna najemna pogodba je bila sklenjena za uporabo dobrih 377 

m2 in je upoštevala še potrebna nujna vlaganja najemnika v objekt. Najemnik na nove 

cene najema poslovnih prostorov ob povečani površini za svoje potrebe še za dodatnih ok. 

110 m2 žal ni  pristal. 
 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-145: 

V mediju sem zasledil, da je naš Punkl prejel tretjo nagrado za najboljše mladinsko 

prenočišče v Sloveniji, v ocenjevalni akciji Turistične zveze Slovenije Moja dežela – lepa in 

gostoljubna. Mesto Ravne na Koroškem je bilo izbrano za drugo najlepše mesto v Sloveniji. 

Predlagam, da ta uspeh izpostavimo pri aktivnostih za promocijo našega mesta in ZKŠTM, 

tudi z objavo na naši spletni strani. 

 

Odgovor:  

Občina Ravne na Koroškem s svojimi naselji in turistično ponudbo sodeluje v projektu Moja 

dežela – lepa in gostoljubna od leta 2011. Že v prvi prijavi (2011) je bilo trško jedro Raven 

na Koroškem proglašeno za tretje najlepše v Sloveniji. Strokovna komisija je ob tem podala 

nekatere pripombe in usmeritve za naprej, kar smo pri urejanju mestnega jedra tudi 

upoštevali. 

Leta 2013 je bil naš Punkl proglašen za najbolje urejen mladinski hotel v Sloveniji. Leto 

kasneje smo bili uspešni s prijavo vaškega jedra Strojne, kjer smo dosegli drugo mesto, 

prav tako so bile Ravne tretje med srednje velikimi mesti. Ta uspeh smo letos nadgradili z 

drugim mestom v tej kategoriji. 

Vsi ti dosežki so bili primerno medijsko predstavljeni tako v objavah Turistične zveze 

Slovenije kot na naši spletni strani. Objavo informacij o letošnjih izidih glasovanja strokovne 

komisije predstavljamo v prilogi. 

 

 

 

 

Milan Škafar 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-146: 

Ravne so mesto in ni primerno, da imamo kot oglasne deske lesene panoje – kozolce. 

Predlagam, da se v proračunu za leto 2017 namenijo sredstva za ureditev primernih 

oglasnih panojev. Izvede naj se javni natečaj, v katerem bomo pridobili osnutke, vezane 

na sporočilnosti forme vive. 

 

Odgovor:  

Problema oz. neprimernosti zdajšnjih oglasnih desk se zavedamo, zaradi samega izgleda 

in tudi dotrajanosti posameznih oglasnih desk. Pobuda bo upoštevana, v kolikor bodo za 

to zagotovljena sredstva v proračunu občine.   
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Jože Kacil 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-147: 

Predlagam, da pospešeno pristopimo k pripravi dokumentacije za obvoznico Raven na 

Koroškem. 

 

Odgovor:  

Prevera možnosti poteka vzhodne in severne obvoznice je že v izdelavi v okviru Študije 

variant za umestitev nove ceste med SG in MMP Holmec v sklopu 3. razvojne osi za 

območje Občine Ravne na Koroškem.  

 

 

                               Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE S 15. IN 16. SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Mag. Zlatko Halilovič je ponovno zahteval odgovore na vprašanja in pobude, ki jih je v 

zvezi s poslovanjem ZKŠTM podal na 15. in 16. seji občinskega sveta: 

 

 

1. Kakšne sankcije in kakšni ukrepi so bili na podlagi poročila DURS uvedeni s strani 

prejšnjega vodstva in kakšne ukrepe in usmeritve na podlagi tega poročila uvaja 

sedanje vodstvo tega zavoda?  

 

Odgovor direktorja ZKŠTM: 

Zavod kot pravna oseba in zakoniti zastopnik kot fizična oseba sta v povezavi z omenjeno 

zadevo plačala kazen v višini 12.440,21 EUR. 

 

Naj poudarim, da gre tukaj za predprejšnje vodstvo. Za lažje razumevanje: to se je 

dogajalo, ko je bil direktor g. Aleksander Kotnik, za njim pa je funkcijo nastopil g. Miran 

Mlakar. Po mojih informacijah v zavodu posebnih ukrepov na osnovi poročila DURS-a ni 

bilo uvedenih. 

 

 

2. Kako je zastavljen sanacijski program ZKŠTM? 

 

Odgovor direktorja ZKŠTM 

Sanacijski program je zapisan in se ga dosledno izvaja. Kako izgleda dokument, pa lahko 

preverite pri gospodu županu dr. Tomažu Roženu ali pri nas v pisarni na DTK. Za dodatna 

vprašanja si bom z veseljem vzel čas. 

 

 

3. Na kakšen način so rešena kadrovska vprašanja – politika zaposlovanja? Koliko ljudi je 

na zavodu zaposlenih v času dejavnosti sedanjega vodstva in koliko jih sodeluje z 

zavodom iz naslova opravljanja dejavnosti samostojnega podjetnika (s.p.)? 

 

Odgovor direktorja ZKŠTM 

Kadrovska vprašanja, ki ste jih že izpostavili, se bodo rešila. Povečan obseg dela in 

povečani prihodki nam omogočajo dodatne redne zaposlitve.  

 

 

4. Predlagam, da se obravnava poročila DURS glede poslovanja ZKŠTM zaradi 

pomembnosti te tematike uvrsti na dnevni red seje občinskega sveta. OS naj zadevo 

na osnovi 117. člena poslovnika obravnava na za javnost zaprti seji. 

 

Odgovor: 

Pobudo bomo skušali uresničiti na eni od naslednjih sej občinskega sveta.  

 

                               Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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